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Nr AO.0012.1.00001.2023 

Protokół Nr 57 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Rady Miejskiej w Kleczewie, które odbyło się 24 stycznia 2023 r. o godz. 14:30 

w sali nr 306 w Urzędzie Gminy i Miasta w Kleczewie. 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Nieobecny radny Adam Chorbiński.  

Ponadto, w posiedzeniu udział wzięli: 

Mariusz Musiałowski                            - Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew; 

Marta Sobczak                                       - sekretarz Gminy i Miasta Kleczew; 

Elżbieta Pasterska                  - kierownik M-GOPS w Kleczewie; 

Elżbieta Raźna                                       - dyrektor CUW w Kleczewie; 

Magdalena Siupa                                   - dyrektor MGBP w Kleczewie; 

Agnieszka Ślebioda                             - inspektor ds. świadczeń rodzinnych. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej  

w Kleczewie otworzyła Przewodnicząca komisji Dominika Woźniak. Na wstępie stwierdziła 

quorum (4 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności) i powitała 

wszystkich zebranych. 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodnicząca komisji Dominika Woźniak zaproponowała w punkcie 4 pod literą               

h) wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji 

kultury -Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kleczewie i Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Kultury w Kleczewie - w jedną samorządową instytucję kultury. Następnie poddała pod 

głosowanie porządek obrad wraz z dodatkowym projektem uchwały. 

Radni jednogłośnie, 4 głosami „za” przyjęli proponowany porządek obrad, który wraz                      

z zaproponowaną zmianą przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 r. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia na rok 2023 planu dofinansowania doskonalenia 

zawodowego nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę Kleczew; 

b) w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu; 



2 
 

c) w sprawie określenia rodzajów świadczeń oraz warunków i sposobu 

przyznawania środków w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół       

i placówek, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kleczew; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego  w celu 

udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019-2023; 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad odstąpienia od zwrotu 

wydatków  w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-  

-2023; 

f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad przyznawania                  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również tryb ich 

pobierania; 

h) w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury -  Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej w Kleczewie i Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Kultury w Kleczewie - w jedną samorządową instytucję kultury. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 3. Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Kleczewie Elżbieta Raźna przedstawiła 

sprawozdanie    z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 r. Z przeprowadzonej analizy w/w 

sprawozdania wynika, iż nie wystąpiła ujemna różnica między wydatkami faktycznie 

poniesionymi na wynagrodzenia nauczycieli a średnimi wynagrodzeniami, o których mowa  

w Karcie Nauczyciela. Dlatego też nie zachodzi konieczność wypłaty jednorazowego dodatku 

uzupełniającego dla nauczycieli, co jest korzystne dla organu prowadzącego. Poinformowała 

także iż opracowane sprawozdanie za rok 2022 organ prowadzący przedkłada Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej, Radzie Gminy i Miasta Kleczew, dyrektorom szkół prowadzonych 

przez Gminę Kleczew oraz Związkom Zawodowym zrzeszającym nauczycieli, w terminie     

7 dni od dnia sporządzenia sprawozdania co niniejszym zostało uczynione. 

Uwag nie zgłoszono. 

Ad 4a) Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Kleczewie Elżbieta Raźna przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przyjęcia na rok 2023 planu dofinansowania 

doskonalenia zawodowego nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę Kleczew. 

Poinformowała, że podobne uchwały były podejmowane w latach ubiegłych. Organ 

prowadzący, którym w niniejszej sprawie jest Rada Miejska w Kleczewie, uchwala na każdy 

rok budżetowy ww. plan biorąc pod uwagę wnioski i uwagi dyrektorów szkół i placówek, 

złożone do dnia 30 listopada danego roku, co zostało uczynione.  W związku z powyższym 

zwiększono maksymalną kwotę dofinansowania opłat, o którym mowa w omawianym planie 

do kwoty 2 500,00 zł. Plan doskonalenia zawodowego nauczycieli został pozytywnie 
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zaopiniowany przez Związek Nauczycielstwa Polskiego oddział w Kleczewie. Mając na 

uwadze powyższe zasadne jest podjęcie w/w uchwały z mocą obowiązującą określoną           

w uchwale. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 3 (E. Szacowna, A. Pawlaczyk, D. Michalak) 

BRAK GOSU: 1 (D. Woźniak – w związku z art. 25 a ustawy o samorządzie gminnym, 

radna nie brała udziału w głosowaniu) 

 

Ad 4b) Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Kleczewie Elżbieta Raźna przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały  w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu. Zwrot kosztów przejazdu następuje na podstawie umowy zawieranej przez 

Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew z rodzicem. W dniu 29 listopada Rada Miejska               

w Kleczewie podjęła Uchwałę Nr LXVII/508/2022 w sprawie ustalenia stawki za                   

1 kilometr przebiegu pojazdu w wysokości określonej w rozporządzeniu wydanym na 

podstawie art. 34 a ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o transporcie drogowym ( Dz. U.   

z 2022 r. poz. 2201). W  dniu 2 stycznia 2023 roku opublikowane (Dz. U. z 2023 r. poz. 5) 

zostało w Dzienniku Urzędowym rozporządzenie Ministra Infrastruktury wydane na 

podstawie art. 39a ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o transporcie drogowym, 

zmieniające rozporządzenie w sprawie warunków ustalania oraz sposobu dokonywania 

zwrotu kosztów używania co celów służbowych samochodów osobowych, motocykli              

i motorowerów niebędących własnością pracodawcy, które to rozporządzenie zmieniające 

weszło w życie   w dniu 17 stycznia 2023 roku. Jednocześnie rozporządzenie to ustanawia 

wyższe, aniżeli dotychczasowe, ustalone w uchwale Rady Gminy, stawki zwrotu kosztów 

przejazdów. Z uwagi na fakt, iż sesja Rady Gminy odbywa się w terminie późniejszym aniżeli 

wejście w życie zmieniającego rozporządzenia, a art. 39a ust. 3 ustawy Prawo Oświatowe 

ustanawia minimalną wysokość zwrotu kosztów dojazdu – niezbędna stała się zarówno 

zmiana stawek jak i ustalenie skuteczności tejże zmiany, od dnia wejścia w życie 

zmieniającego stawki rozporządzenia. Stąd zachodzi konieczność podjęcia niniejszej 

uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Ad 4c) Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Kleczewie Elżbieta Raźna przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń oraz warunków  

i sposobu przyznawania środków w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół             

i placówek, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kleczew. Organy prowadzące 

szkoły przeznaczają corocznie w budżetach odpowiednie środki finansowe z przeznaczeniem 

na pomoc zdrowotna dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej zgodnie z art. 72 ust. 

1 ustawy Karta Nauczyciela (Dz.U. z 2021 r., poz. 1762 ze zm.) natomiast ust. 4 ww. ustawy 

stanowi, że uprawnienia te zachowują także nauczyciele po przejściu na emeryturę, rentę lub 
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nauczycielskie świadczenie kompensacyjne, bez względu na datę przejścia emeryturę, rentę 

lub nauczycielskie świadczenie kompensacyjne. Regulamin 19 stycznia 2023 r uzyskał 

pozytywną opinię związków zawodowych zrzeszających nauczycieli szkół i placówek, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Kleczew. W związku z powyższym podjęcie 

niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 3 (E. Szacowna, A. Pawlaczyk, D. Michalak) 

BRAK GOSU: 1 (D. Woźniak – w związku z art. 25 a ustawy o samorządzie gminnym, 

radna nie brała udziału w głosowaniu) 

 

Ad 4d) Kierownik M-GOPS w Kleczewie Elżbieta Pasterska przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały zmieniającej w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu 

udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu ”Posiłek w szkole               

i w domu” na lata 2019-2023. W dniu 28 grudnia 2022 r. została podjęta uchwała nr 264 Rady 

Ministrów zmieniająca powyższą uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego 

programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019 - 2023 ( M.P. z 2022 r., poz. 1287 ). 

Program przewiduje wsparcie finansowe gmin w udzieleniu pomocy w formie posiłku, 

świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. Wsparciem w ramach 

Programu zostaną objęte osoby i rodziny spełniające warunki otrzymania pomocy wskazane               

w ustawie z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej oraz spełniające kryterium 

dochodowe w wysokości do 200% kryterium, o którym mowa w art. 8 w/w ustawy.               

W związku z powyższym podjęcie niniejszej uchwały zmieniającej  jest w pełni uzasadnione. 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ad 4e) Kierownik M-GOPS w Kleczewie Elżbieta Pasterska przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały zmieniającej w sprawie  określenia zasad odstąpienia od zwrotu wydatków 

w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole         

i     w domu" na lata 2019 – 2023. W dniu 1 stycznia 2023 r. weszła w życie uchwała Nr 264 

Rady Ministrów z dnia 28 grudnia 2022 r. zmieniającą uchwałę w sprawie ustanowienia 

wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole   i w domu" na lata 2019 -2023 ( M.P.   

z 2022 r. poz. 1287 ). W ramach modułów 1 i 2 Program przewiduje udzielenie pomocy        

w jednej z trzech form: 1) posiłek; 2) świadczenie pieniężne na zakup posiłku lub żywności; 

3) świadczenie rzeczowe w postaci produktów, jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej, 

dochód osoby w rodzinie lub dochód rodziny nie przekracza 200% kryterium dochodowego, 

określonego w art. 8 ust. 1 ustawy o pomocy społecznej. 

Uwag nie zgłoszono. 
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Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ad 4f) Kierownik M-GOPS w Kleczewie Elżbieta Pasterska przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu. Zadania 

w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie na rzecz Gminy Kleczew będą realizowane 

przez Ośrodek Poradnictwa Rodzinnego i Interwencji Kryzysowej działający w strukturze 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Koninie. W 2022 r. z usług psychologa 

korzystało 19 rodzin z gminy Kleczew. Mając powyższe na względzie, uważa się uzasadnione 

udzielenie pomocy finansowej w wysokości 4000 zł na pokrycie kosztów działalności w/w 

Ośrodka. 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ad 4g) Kierownik M-GOPS w Kleczewie Elżbieta Pasterska przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały zmieniającej w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat jak również tryb ich pobierania. Uchwałą Nr XLVIII/ 360/2014 z dnia    

30 kwietnia 2014 r. Rada Miejska Kleczew ustaliła cenę 1 godziny usług opiekuńczych                

i specjalistycznych usług opiekuńczych odpowiednio na kwotę 19,49 złotych. W wyniku 

kalkulacji kosztów cena 1 godziny usług opiekuńczych wzrasta do kwoty 28,30 zł. Wzrost 

ceny 1 godziny usług opiekuńczych do kwoty 28,30 zł przełoży się na wzrost odpłatności 

podopiecznych korzystających z tej formy pomocy.  

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Kierownik M-GOPS w Kleczewie Elżbieta Pasterska z uwagi na fakt odejścia na emeryturę 

27 stycznia 2023 r. podziękowała komisji za wieloletnią współpracę. Komisja także 

podziękowała za profesjonalizm i  ogrom pracy życząc wszystkiego dobrego. 

Ad 4h) Sekretarz UGiM Kleczew Marta Sobczak  odczytała uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – Miejsko-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Kleczewie i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury                                

w Kleczewie - w jedną samorządową instytucję kultury. Zamiar utworzenia Bibliotecznego 

Centrum Kultury, na bazie Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kleczewie 

oraz Miejsko--Gminnego Ośrodka Kultury w Kleczewie, związane jest z dążeniem do coraz 

bardziej efektywnego wykonywania zadań gminy w zaspokojeniu potrzeb wspólnoty 

samorządowej w sferze działalności kulturalnej, rozumianej poprzez aspekt zaspakajania 

potrzeb kulturalnych, oświatowych oraz uczestniczenie w upowszechnianiu wiedzy i kultury, 

z uwzględnieniem potrzeb czytelniczych i edukacyjnych, a także uproszczenia struktur 

zarządzania w zakresie organizowania działalności kulturalnej. Obecnie Miejsko-Gminna 

Biblioteka Publiczna w Kleczewie oraz Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury w Kleczewie 

stanowią odrębne instytucje kultury, o czym świadczy wielkość zatrudnienia i budżet tych 

instytucji. Plan dotacji dla Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kleczewie na 2022 rok 
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wynosił 1 117 029,00 zł, a na 2023 rok wynosi 1 117 029,00 zł, przy zatrudnieniu 

wynoszącym 10,5 etatów (11 osób). Plan dotacji dla Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury 

w Kleczewie na 2022 rok wynosił 1 870 886,00 zł, a na 2023 rok wynosi 1 496 300,00 zł, 

przy zatrudnieniu wynoszącym 13 etatów (13 osób). Łącznie plan dotacji na 2023 rok dla obu 

samorządowych instytucji kultury wynosi 2 548 800,00 zł. Połączenie powyższych instytucji 

nie spowoduje najmniejszego uszczerbku w wykonaniu zadań realizowanych obecnie przez te 

instytucje, gdyż podjęte przez Organizatora działania nie spowodują zmniejszenia ilości 

pracowników odpowiedzialnych za realizację tych zadań. Zostaną zachowane wymagania 

organizacyjne określone ustawą o bibliotekach, w powiązaniu z ustawą o organizowaniu 

i prowadzeniu działalności kulturalnej. Gromadzenie i opracowywanie materiałów 

bibliotecznych służących rozwijaniu czytelnictwa, zaspokajanie potrzeb informacyjnych, 

edukacyjnych, samokształceniowych, udostępnianie zbiorów na miejscu oraz wypożyczanie 

ich na zewnątrz będzie utrzymane i zapewnione na dotychczasowym wysokim poziomie, 

a troska o to zostanie powierzona pracownikowi na stanowisku bibliotekarskim. Zadania 

Biblioteki będą traktowane ze szczególną uwagą dla zapewnienia dogodnego dostępu do 

materiałów bibliotecznych, z ukierunkowaniem na powiększanie kolekcji opracowań 

i zbiorów bibliotecznych, a także organizację wydarzeń czytelniczych oraz spotkań 

autorskich. Gmina Kleczew za cel w obszarze kultury stawia wytworzenie wśród 

mieszkańców potrzeby uczestnictwa w kulturze. Jednocześnie organizowanie różnorodnych 

form edukacji kulturalnej, wychowanie przez sztukę, tworzenie i ochrona dóbr, tworzenie 

warunków dla rozwoju amatorskiego ruchu artystycznego, folkloru oraz rozwijanie 

aktywności kulturalno-          -wychowawczej, podnoszenie poziomu życia kulturalnego oraz 

jego intensyfikacja w zakresie kultury życia codziennego, rozbudzanie zainteresowań, 

promowanie zespołów ludowych, w tym organizowanie wydarzeń, spotkań z ciekawymi 

osobowościami, pokazów filmowych będzie należało do Dyrektora nowopowstałej 

samorządowej instytucji kultury. Celem połączenia obu instytucji kultury jest wzmocnienie 

potencjału samorządowej instytucji kultury, poszerzenia zakresu zadań, zróżnicowania 

i uatrakcyjnienia oferty dla mieszkańców, zwiększenie możliwości ubiegania się o środki 

zewnętrzne na realizację projektów z zakresu kultury oraz promowanie postaw patriotycznych 

i poszerzenie wiedzy historycznej. Połączenie obu instytucji kultury ma również na celu 

poprawę efektywności działań, ich koordynację oraz uproszczenie struktur zarządzania 

instytucją. Ponadto zmieniająca się rzeczywistość, a wraz z nią technologie wykorzystywane 

również w obszarach kultury, wymuszają szereg zmian, do których należy podejść 

kompleksowo, biorąc pod uwagę całą działalność kulturalną na obszarze gminy Kleczew. 

Połączenie obu instytucji kultury jest w pełni uzasadnione merytorycznie i ekonomicznie. 

W nowo utworzonej instytucji kultury prowadzona będzie jedna obsługa finansowa, 

administracyjna oraz organizacyjna, co pozwoli na efektywne wykorzystanie zasobów obu 

instytucji. Powyższe wpłynie na racjonalizację wydatków ponoszonych przez Gminę Kleczew 

na działalność kulturalną, w tym biblioteczną. Stworzenie na bazie istniejących struktur jednej 

instytucji pozwoli wypracować wspólną politykę i kierunki rozwoju kultury na terenie gminy, 

zapewni koordynację podejmowanych działań w obszarze kultury, przy pełnym 

wykorzystaniu potencjału kadrowego i bazy materiałowej oraz pozwoli Organizatorowi na 

elastyczne reagowanie na lokalne potrzeby. Połączenie ww. instytucji doprowadzi do 

powstania w gminie jednego prężnego, wielofunkcyjnego ośrodka życia społecznego 
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i kulturalnego, co będzie miało wpływ na racjonalizację wydatków ponoszonych przez Gminę 

Kleczew na szeroko rozumianą działalność kulturalną. 

Mając powyższe na uwadze, podjęcie niniejszej uchwały jest konieczne i w pełni 

uzasadnione. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski przedstawił liczne argumenty 

przemawiające za utworzeniem Bibliotecznego Centrum Kultury. Zwiększy to możliwość 

ubiegania się o dotacje na szerzenie i promowanie czytelnictwa, uporządkuje kwestie 

kadrowe umożliwiając efektywniejsze zarządzanie zasobami ludzkimi czy usprawni działania 

z organizacji imprez. 

Radny Andrzej Pawlaczyk w nawiązaniu do powyższego zapytał, w których gminach             

w okolicy zostały połączone już takie jednostki? Dyrektor MGBP Magdalena Siupa               

w Kleczewie odpowiedziała, że takie zastosowanie wprowadzono między innymi                  

w Morzeszczynie, Mieścisku,  Kazimierzu Biskupim, Jarocinie czy Poznaniu. Następnie, 

Radny Andrzej Pawlaczyk zwrócił się z pytaniem do obecnej Dyrektor MGBP w Kleczewie 

jak widzi rozwój „Malty” i „Ośrodka pod Palmą”? Dyrektor MGBP w Kleczewie Magdalena 

Siupa odpowiedziała, że nie posiada uprawnień, aby określić i przeanalizować rozwój tych 

miejsc. Burmistrz GiM Mariusz Musiałowski dodał, że w ich funkcjonowaniu chodzi o to, 

aby mieszkańcy gminy i okolic mieli gdzie spędzać czas i ten cel został osiągnięty.  

Po przeprowadzonej dyskusji Przewodnicząca komisji Dominika Woźniak zaproponowała 

zaopiniowanie projektu uchwały. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 2 (D. Woźniak, E. Szacowna) 

PRZECIW: 1 (A. Pawlaczyk) 

WSTRZYMUJE SIĘ: 1 (D. Michalak) 

 

Ad 5. Wolne wnioski. 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

Ad 6. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany, podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

 

                                                            

                                                                 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia                   

                                                           i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Kleczewie  

      

                       Dominika Woźniak  

Protokolant: Milena Pawlaczyk 
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